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Ledamöter    
            Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) 

            Barbro Gåije  

            Arne Johannesson (SPF) 

            Lena Hertzman (SPF) 

            Kurt Söderberg 

 

Ersättare 
        Roland Christell (SPF) 

            Valeri Surell (RPG) 

             

 

Frånvarande: 

Karina Michelson (PRO)  

Kerstin Sund (SPF) 

Brigitte Straubinger (PRO) 

 

 

 

 I tjänsten närvarade 
            Annette Luengo, avdelningschef 

            Sara Alvfeldt, sekreterare 

     

 

 

 

 

 

…………………………….. 

Sekreterare 

 

Protokollet justeras   
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Protokoll Norrmalms 

pensionärsråd 

 

Kerstin Rosenqvist Hedler 

  

§1 

Formalia 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§2  

Förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes. 

 

§3 

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna.  

 

§4 

Nämndärenden 

Ny tunnelbana mellan Odenplan och Arensstaden – svar på 

remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.3.-731/2014 

 

Pensionärsrådets medlemmar ställer sig positiva till förslaget 

som lades till handlingarna.  

 

Ekonomisk månadsuppföljning för november med  

årsprognos för 2014  

 Dnr 1.1.-41/2014 

 

Annette Luengo informerade om att äldreomsorgsavdelningen 

prognostiserar en budget i balans.  

 

§5 

Övriga frågor 

Kerstin Rosenvist Hedler berättade att hon deltagit på 

Väderkvarnens anhörigråd och att hon fått information om 

brukarundersökningen.  

 

Sara Alvfeldt informerade om pensionärsrådets mötestider för nästa 

år (bifogas) och att Eva Ericsson kommer att närvara på rådets 

första möte den 19 januari 2015 för att ge information om 

ledamöternas nya Ipads.  

 

Pensionärsrådets medlemmar ställde sig positiva till att 

beställarenheten bjuds in och berättar om demensprojektet någon 

gång under 2015.  
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Protokoll Norrmalms 

pensionärsråd 

 

Lena Hertzman berättade att hon som representant för SPF deltagit 

på ett möte med patientnämnden. Lena Hertzman föreslog att 

patientnämndens bjuds in nästa år för att ge information om deras 

verksamhet. Det bestämdes att frågan ska tas upp nästa år efter att 

det nya pensionärsrådet konstituerats.  

 

Kurt Söderberg tog upp frågan om ändring av driftsformen för vård- 

och omsorgsboenden. Han tycker att det är viktigt att bra 

information ges till de äldre inför eventuella förändringar.    

 

§6 

Information från förvaltningen  

Annette Luengo informerade om förslaget att förändra 

organisationen så att äldreomsorgsavdelningen och 

socialtjänstavdelningen går samman från 1 januari 2015.  

 

§7 

Nästa möte är den 19 januari 2015 

 

§8 

Rådets ordförande avslutade mötet  

 

 

 

 


